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Lesson 9 Test 

 
Section I  Listening Comprehension (30%) 
 
Listen and answer the following questions in English: 
 
Part 1: For each question in this part, you will hear a short conversation between two speakers. 
 
 
 1. What size clothes does the first speaker wear? 

  _____________________________________________________ 

2. How much does the shirt cost? 

  _____________________________________________________ 

 3. How old is the second speaker’s younger sister? 

  _____________________________________________________ 

  4. What does the second speaker think of the pants? 

  ______________________________________________________ 

 5. Can the first speaker get the shoes he wants? Why or why not? 

  _____________________________________________________ 

 6. What does the first speaker want to do? 

  _____________________________________________________ 

 7. What will the second speaker most likely do after talking to the first speaker? 

  _____________________________________________________ 

Part 2: For questions 8–10, you will hear a longer conversation between two speakers.  

  8. Why did the first speaker want to exchange the shoes he had bought? 

 ______________________________________________________ 

 

 9. What color shoes did the salesperson offer to the first speaker? 

 _______________________________________________________ 



 

 10. Did the first speaker get his money back? Why or why not? 

 _______________________________________________________ 

 
Section II Writing Task: You want to buy the following shirt and pants. Based on the information 
given, complete the dialogue using Chinese characters. (30%) 
 
 
The clothes you want to buy are: 

                    
 Color: Brown Color: Black 
Size:  M Size:  M 
  

 
A: 您想买什么？ 

B:  

A: 您想要什么颜色的裤子？ 

B:  

A: 这条大号的黑裤子怎么样？ 

B:   

A: 那这条呢？ 

B:  

A: 您要什么颜色的衬衫？多大号的？ 

B:  

A: 好，这是您的衣服。一共是二十块五毛五分钱。 

B:  

A: 找您四毛五分钱。 

 
Section III Choose the appropriate place to insert the missing word in order to produce a meaningful 
and grammatically correct sentence. Answer each question by circling the correct letter. (12%) 
 
1. 我  A 今天下午  B  去  C  小王家  D  玩儿。 



 

 要 
 
2. 这条裤子 A  那条 B  一样大，C  有没有 D 别的？ 
 跟  
 
3. A  我喜欢这条红裤子，B 有点儿大，C 可是颜色很好 D。 
 虽然 
 
4. 我 A 有两条 B  裤子 C，一条红的，一条白 D。 
 的     
 
Section IV  Fill in the blanks with the appropriate measure words. (18%) 

1. 一 ______衣服  

2. 两 ______鞋子 

3. 一 ______衬衫 

4. 一 ______商店 

5. 二十 ____钱  (20 dollars)  

6. 九 ______钱  (9 cents)  

 
Section V  Reading Comprehension 
After reading the passage below, answer the following true/false questions. (10%) 
 
  
 我昨天买了一双咖啡色的鞋，这双鞋一百零七块。买的时候，我觉得大小很合适，颜色

也很漂亮。可是回家以后，姐姐和妹妹都说这双鞋的颜色不好，她们说咖啡色是老人的颜色。

我听了她们的话，也开始觉得这个颜色不好了。今天上午我去换鞋，可是除了咖啡色的鞋以

外，别的颜色的大小都不合适。虽然今天我没能换这双鞋，可是售货员告诉我，明天会有大小

合适、别的颜色的鞋。  
 
 Note:  老 人: old people 

 

1.(   ) 这双咖啡色的鞋是$100.07。 
 2.( ) 姐姐和妹妹觉得这双咖啡色的鞋不漂亮。 
 3.( ) 姐姐和妹妹觉得老人穿咖啡色的鞋很合适。 
 4.( ) 今天售货员的鞋都是咖啡色的，没有别的颜色的。 
5.( ) 要是明天我去找售货员，我可以换一双别的颜色的。 
 

 
 
 
 
 


